



Protokoll styrelsemöte S11

| | |
|------------------------------|----------------|
| Närvaro: Jacob Gradén | Ordförande |
| Pernilla Andersson | Sekreterare |
| Linus Åkesson | Skattmästare |
| Katarzyna Szymkiewicz | SRD-ordförande |
| Henrik Torstensson | Cafémästare |
| Jörgen Ellberg | Källarmästare |
| Niclas Ellberg | Sexmästare |

- §1 OFMÖ
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Gustav Olsson (d02og) och Markus Helgesson (d00mh) adjungerade.
- §4 Föredragningslista Godkändes.
- §5 Föregående mötesprotokoll Godkändes.
- §6 Meddelanden Sexmästeriet anordnade en sommarphest den 8 maj med hyfsad uppslutning, Tistel ordnade med att leka ute och det bjöds på grillspett och potatissallad. Ett digert arbete har lagts ner på jubileumsbalen som gick av stapeln i lördags, det gick åt en väldans massa snaps och vi lyckades tömma kårens förråd så att vi var tvungna att låna ifrån vårt eget förråd. Jag har träffat Earnas sexmästare för diskussion om den kommande nollningen där vi kommer att ha ett gemensamt ute disco i vanlig ordning, delade utgifter och inkomster.

Skattmästeriet har kompletterat webbsidorna med ett diagram där man kan se vilka mästerier som drar in pengar i sektionen, och vilka som får pengar av sektionen.

Vidare har skattmästeriet, tillsammans med ordförande, skrivit ett avtal med kåren angående återbetalning av lånet. Lånet kommer att betalas tillbaka genom att kåren behåller 15:- per medlemsavgift som betalas ut till oss.

Källarmästaren lät meddela att han varit på husmöte där ventilationen i datasalen diskuterades. Ventilationen pumpar in hälften så mycket som behövs vid en full sal.

Cafémästeriet berättade att inget stort går ur datum innan sommaren. Bara delicatokakor och kaffemjölk.



Ordföranden berättade att han varit på ordförandekollegiemöte. Där bestämdes att en idrottstävling med ouveralle ska ske nästa år. Henrik föreslog att man ska prata med idrottsförmanen. Ordföranden berättar även om att kåren inte längre vill ha tidningen Lundagård.

- §7 Beslutsuppföljning
- Linus har kollat upp momsplikt men har inga klara besked ännu.
 - Manga Kai är inte längre intresserade av att hyra en projektor men Jacob vill inte ta bort punkten ännu då en projektor är en värdefull tillgång till sektionen.
 - Nyckellistan är åtgärdad.
 - Maila caféet punkten stryks.
 - Björn kunde inte paddla den 10-11 så ett nytt datum är på gång och en ny mailadress: paddling@dsek.lth.se
 - Nyckeluppmärkning i princip klart men läggs på nästa källarmästare i brist på inkommande nycklar.
 - Stab tack som ska ske med alkohol efter varje middag budgeteras med summan: 3000kr och ökar sexets intäkter med lika mycket. Styrelsen **beslöt** att lägga detta på beslutsuppföljning.
 - Alla andra beslut läggs på S12
- §8 Valärende Styrelsen **beslöt** att välja Pernilla Andersson till vice ordförande.
- §9 Jämställdhet Information om jämställdhetsdagen av jämställdhetsombudet, Pernilla Andersson.
- §10 D-chip D-chip ville ha ett skåp att måla då deras närvarande skåp ska flyttas till iDét och bort från utskottsrummet. Till detta skåp önskar de då att få nycklar. På samma gång som skåpet ska målas ska deras märke målas på en bricka, källarmästaren ska fixa fram en sådan bricka.
- D-chips märken som ska säljas av sektionen i caféet vill d-chip sälja för försäljningspris. Styrelsen vill ha en sänkning av priset, så att sektionen kan klara av svinn.
- §11 Styrelsemöten Styrelsen **beslöt** att styrelsemöte S12 ska hållas måndagen den 5 juli hos Niclas på hans innergård. Styrelsen **beslöt** att S13 ska hållas vecka -1 måndagen den 16 augusti.
- §12 Nollningen Nollning: Sexmästarna för data och elektro har gemensamt bestämt att allting ska delas gemensamt på utediscot.



Styrelsen diskuterade ifall vi ska stå i puben på lära känna.

Styrelsen **beslöt** att ett nytt bankkonto skall öppnas för sektionen, samt att Markus Helgesson (xxxxxx-xxxx) och Martin Belohorka (xxxxxx-xxxx) skall erhålla var sitt bankkort knutet till detta bankkonto. Bankkortet skall vara giltiga till 2004-12-31.

Styrelsen **beslöt** att till hösten dela ut en enkät till nollorna.

§13 Övrigt

Mailinglista diskuterades och styrelsen **beslöt** att ifall ingen säger något på mailen ska 3 dagar vara tillräckligt för att bestämma saker.

Styrelsen **beslöt** att byta kolv till caféeförrådet under sommaren. Mikael Brattmo, Laban och Jörgen ska få tillgång till denna nyckel.

§14 OFMA

Vid protokollet

Justeras

Pernilla Andersson
Sekreterare

Jacob Gradén
Ordförande